
 

 

Politieke Avond Westerveld | 28-06-2022 | 23. Vragenuur 

Op 17-05 stelde de fractie van Progressief Westerveld deze Schriftelijke Vragen. Op 01-06 ontvingen wij 

onderstaande (dikgedrukte) antwoorden. 

1. Heeft het College kennis genomen van het onlangs gestarte onderzoek naar de relatie tussen 

hartritmestoornissen en het gebruik van pesticiden in de intensieve landbouw? 

Ja, het college is op de hoogte van het onderzoek. 

2. Wil het College -in het kader van haar wettelijke taak op het terrein van publieke gezondheidszorg - de 

Gemeentelijk Gezondheidsdienst (GGD Drenthe) en de huisartsen in de gemeente Westerveld op dit 

onderzoek wijzen en dringend vragen daaraan hun medewerking te geven? Aan de GGD zou met 

name gevraagd kunnen worden te onderzoeken of er duidelijke verschillen zijn tussen gebieden waar 

veel of weinig pesticiden gebruikt worden, waar het gaat om hartritmestoornissen. 

Het college gaat ervan uit dat deze vraag vanuit het onderzoek zal worden uitgezet richting de 

genoemde instanties. Het is aan de instanties zelf om te beoordelen of zij hieraan willen bijdragen. 

3. Wil het College daarnaast de telers en (via hen) een ieder die in de gemeente Westerveld met 

pesticiden werkt op dit onderzoek attenderen, aangezien zij toch de eerste risicogroep vormen? 

Er is al veel aandacht in de media geweest voor dit onderzoek. Wij gaan ervanuit dat de 

onderzoekers via hun eigen en de mediakanalen deze groepen afdoende kunnen bereiken. 

4. En wil het College eveneens de inwoners van de gemeente Westerveld middels de gemeentelijke 

publicaties wijzen op het onderzoek en op de mogelijkheid daaraan mee te werken via de website van 

de Stichting AFIP? 

Voor het antwoord op deze vraag, wijzen we u naar ons antwoord op vraag 3 

 

Vervolgvragen 

De antwoorden van het College op onze vragen zijn dermate afhoudend, dat zij zijn samen te vatten als ‘Het 

College wenst op geen enkele manier iets te maken te hebben met dit onderzoek’.  

Echter de Wet Publieke Gezondheid stelt in artikel 2 vast: Het college van burgemeester en wethouders 

bevordert de totstandkoming en de continuïteit van en de samenhang binnen de publieke gezondheidszorg en 

de afstemming ervan met de curatieve gezondheidszorg en de geneeskundige hulpverlening bij ongevallen en 

rampen. Ter uitvoering daarvan draagt het college in ieder geval zorg voor:  

• a. het verwerven van, op epidemiologische analyse gebaseerd, inzicht in de gezondheidssituatie van de 

bevolking, 

• b. het elke vier jaar, voorafgaand aan de opstelling van de nota gemeentelijke gezondheidsbeleid, 

bedoeld in artikel 13, tweede lid, op landelijk gelijkvormige wijze verzamelen en analyseren van 

gegevens over deze gezondheidssituatie, 

• c. het bewaken van gezondheidsaspecten in bestuurlijke beslissingen. 

Is het in dit licht aanvaardbaar om elke betrokkenheid bij het onderzoek als aangeduid in onze Schriftelijke 

Vragen van de hand te wijzen? 

Wanneer heeft de Gemeente Westerveld voor het laatst een Nota Gemeentelijk Gezondheidsbeleid 

vastgesteld? En zijn daaraan voorafgaand de onder b. hierboven bedoelde gegevens verzameld en 

geanalyseerd? En wanneer is de eerstvolgende Nota Gemeentelijk Gezondheidsbeleid te verwachten?  

https://wetten.overheid.nl/BWBR0024705/2022-05-20#HoofdstukIII_Artikel13

